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Zápis provedl: Vojtěch Hejl 

1 Začátek schůze 19:15 

Prezidentka Václava Sedlmajerová zahájila schůzi. Počet osob s hlasovacím 
právem: 12. 

2 Jmenování předsedů 

Prezidentka Václava Sedlmajerová jmenuje předsedy kolejních klubů. 
 
BION – Radka Procházková 
eFDrive – Hana Najzarová 
Křesťanský klub – Marek Záveský 
Orlík – Ondřej Michalčík 

3 Majáles 2013 

Bára Jakšová představuje dva majálesy. Studentský, s kterým nás oslovila Univer-
zita Karlova a Pražský, doposud podporovaný. 
Studentský majáles 
Chtějí zaplatit 200.000,-, počítá se s účastí VŠCHT, AMU, IAESTE 
Na studentský majáles bylo vypsané FSP (žádost byla zamítnuta) 
Pražský majáles 
10. ročník, velká studentská zóna, lístek bude stát 400,- po celou dobu předprode-
je 
Král a miss proběhne stejným způsobem jako loni. 
Rozpočet Centrály na oba majálesy je 20.000,-. 
Z každého lístku prodaným na ČVUT má SU 50,-. 
Bára Jakšová příští parlament představí podrobně obě varianty a Parlament SU se 
rozhodne, koho SU podpoří a zašle podklady do konference Parlamentu SU. 

4 Česká Studentská Unie 

Václava Sedlmajerová hovoří o faktech ČeSU – není právní subjekt. 
Proběhla schůze mezi zástupci ČeSU, SU ČVUT a vedením ČVUT. ČeSU 
poškozuje jméno ČVUT a SU ČVUT. SU se musím rázně distancovat od celé 
České Studentské unie s podporou všech univerzit. 
Bronislav Robenek navrhuje uspořádat na jaře 2014 seminář studentských unií, 
kde by se každá prezentovala. 
Michal Schiller chce být u jednání s ČeSU. 

5 ORSE 

Situace kolem ORSE se stále řeší. Nejsou účetní výkazy. Probíhá debata o 
transparentním účtu.  
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6 Kontrolní výbor 

Michal Schiller, jediný člen kontrolního výboru, informuje o znění interního 
předpisu, z kterého vyplývá, že může být jeden člen KV aktivní a provádět 
kontroly. Apeluje na přítomné delegáty, aby se doplnili členové KV co nejrychleji. 
Klub Silicon Hill nesouhlasí s postojem Michala Schillera. 
Na příštím zasedání Parlamentu SU proběhne představení a následné hlasování a 
druhém kandidátovi do KV, Davidu Nejerálovi. 
Delegáti předají informace o jmenování dalších členů KV všem členům svých 
klubů. 

7 Rozpočet Centrály 1. pol. 2014 

Prezidentka představuje všechny položky rozpočtu. Probíhá debata o telefonech. 
V rozpočtu neseděly přesně součty a bude se schvalovat na dalším zasedání. 
Prezidentka žádá o schválení čerpání na novoroční bowling. 
 

 Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje čerpat z rozpočtu na 1. 
pol. 2014 pouze částku na novoroční bowling ve výši 9.000,-“ 

 OHP: 12; 9:0:3 → Schváleno 

8 Schválení ekonomické činnosti na vánoční večírek SU 

 Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost na 
vánoční večírek SU.“ 

 OHP: 12; 9:0:3 → Schváleno 

10 Různé 

Schválení ekonomické činnosti na akci Mezi Bloky proběhne na dalším 
zasedání. 

Další schůze studentského parlamentu je předběžně domluvena na čtvrtek 
9.1.2014. 

11 Závěr 

Prezidentka SU končí schůzi a přeje všem delegátům hezké svátky a klidný 
nový rok. 

 

 


